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آخرین اخبار از زمین لغزش در لرستان؛
جاده الیگودرز قابل احیا نیست
پیگیری اعتبار جبران خسارت سیلاب ها

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل مدیریت بحران 
اســتانداری لرستان با اشــاره به پیگیری اختصاص 
اعتبار جبران خسارت ســنگین سیلاب های متعدد 
این استان؛ از راه شکافی جدید در منطقه زمین لغزش 

الیگودرز خبر داد.
غلامرضا آقامیرزایی با اشــاره به اینکه از ابتدای ســال 
زراعی جدید یعنی یکم مهرمــاه، ازلحاظ میزان بارش بعد 
از اســتان های گیلان، ایلام و کهگیلویه و بویراحمد، استان 
لرستان بیشترین میزان بارش را در سطح کشور داشته است، 
اظهار کرد: خدا را شــکر می کنیــم چراکه با این بارش های 
برف و بارانی که داشــتیم انتظار مــی رود وضعیت آب های 

زیرزمینی و محصولات کشاورزی استان مطلوب باشد.
     بارش های سنگین ســوم آبان ماه منجر به 

آبگرفتگی در 14 روستا شد
وی با بیــان اینکه در بارش های متعددی که داشــتیم 
خسارت های سنگینی به استان وارد شده است، تصریح کرد: 
بارش های سنگین سوم آبان ماه منجر به آب گرفتگی در 14 
روستا از توابع خرم آباد شد و خسارت هایی نیز به این مناطق 
وارد کرد؛ همچنین در ســوم آذرماه بارش باران در پلدختر 

خسارت های سنگینی ایجاد کرد.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری لرستان با تأکید بر 
اینکه طی بارش های اخیــر در تاریخ 29 دی ماه نیز ضمن 
اینکه به سایر شهرستان ها خسارت هایی وارد شد، سیلاب و 
بارش سنگین برف به الیگودرز و پلدختر خسارت زد، افزود: 
در الیگــودرز بر اثر بارش برف و زمین لغزش، جاده الیگودرز 

به زز و ماهرو قطع شد.
آقامیرزایــی با اشــاره بــه اینکه عملیات راه شــکافی و 
جلوگیری از وارد شدن خسارت جدید به تأسیسات منطقه 
مورد نظر در حال انجام اســت، یادآوری کرد: با اســتفاده 
از ظرفیت موجود اســتان نسبت به رفع مشکلات به وجود 
آمده حداکثر توان خود را به کار گرفته ایم تا آســیب ها را به 

حداقل برسانیم.
     پیگیر اختصاص اعتبار خسارات واردشده به 

استان هستیم
وی با بیــان اینکه پیگیــر اختصاص اعتبار خســارات 
واردشده به استان هســتیم و مکاتبات متعددی با سازمان 
مدیریت بحران داشــته ایم، تصریح کــرد: هر آنچه به عنوان 
خســارت با تأیید دستگاه های اجرایی و اســتاندار لرستان 
جمع بندی شده به ســازمان مدیریت بحران ارسال و تأیید 
شده اند را به سازمان برنامه و بودجه ارسال کرده ایم؛ انتظار 
داریم مســؤولان کمک کنند و هرچه ســریع تر نســبت به 

تأمین اعتبار اقدام کنند.
آقامیرزایی اظهار امیدواری کرد که اعتبارات درخواست 
داده شــده تخصیص و تأمین شــود تا بتوان هرچه سریع تر 

نسبت به رفع مشکلات اقدام کرد.
وی ادامه داد: مراحل تأمین اعتبار مدیریت بحران به این 
شکل است که خسارت ها را به سازمان مدیریت بحران اعلام 
می کنیم و سازمان با امضای وزیر کشور اعتبارات مورد نظر 
را به برنامه و بودجه ابلاغ می کند و ســپس در هیئت دولت 
تصویب می شــود؛ در حال حاضر اعتبارات درخواستی ما از 
ســوی سازمان مدیریت بحران به برنامه و بودجه ابلاغ شده 

اما هنوز به هیئت دولت نرفته است.
    جاده الیگودرز- زز و ماهرو قابل احیا نیست

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری لرســتان در بخش 
دیگری از سخنان خود با اشاره به وضعیت جاده تخریب شده 
الیگودرز به زز و ماهرو، عنوان کرد: مســیر قبلی تحت هیچ 
شرایطی قابل احیا نیست، زیرا جاده کاملًا تخریب و به عمق 

70 تا 80 متر به قعر دره رفته است.
     در همان نقطه تخریب جاده الیگودرز به زز و 

ماهرو راه شکافی جدید انجام می شود
آقامرزایی با بیان اینکه در حال حاضر مجموعه راهداری 
و حمل ونقــل جــاده ای در همان نقطه با فاصله بیشــتری 
راه شــکافی جدیدی انجام می دهند کــه امیدواریم هرچه 
ســریع تر انجام و قسمتی از مسیر را باز کنیم تا تردد برقرار 
شود، خاطرنشــان کرد: کار کردن در منطقه جغرافیایی که 
حادثه زمین لغزش در آن اتفاق افتاده، ســخت اســت؛ در 
برخی از ســاعات، دمای هوا در منطقه مذکور به 20 درجه 
زیر صفر می رســد و کار کردن در یک نقطه سرد و بین یک 
تا ســه متر برف کار سختی اســت اما نیروهای راهداری به 

جد تلاش می کنند.
وی با اشــاره به اینکه در خصوص حوادث احتمالی برای 
مــزارع پرورش ماهی در منطقه زمین لغــزش نیز فعلًا رفع 
خطر نشــده، جایی که آورد زمین لغزش سقوط کرده هیچ 
راه دسترسی ندارد و آواربرداری از منطقه کار بسیار سختی 
اســت، گفت: منطقه حادثه مدیریت می شود تا اگر رودخانه 
»مورزرین« طغیان کرد خســارت ها در منطقه پایین دست 

به حداقل برسد.
     جلسه ســتاد مدیریت بحران استان برگزار 

می شود
آقامیرزایــی ادامه داد: معاون ســازمان مدیریت بحران 
نیز از نزدیک وضعیت شهرســتان الیگودرز را مشاهده کرده 
و قطعــاً گزارش خود را به رئیس ســازمان مدیریت بحران 

می دهند که امیدواریم به نتیجه برسد.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری لرستان خاطرنشان 
کرد: جلســه ســتاد مدیریت بحران اســتان نیز با توجه به 
ورود ســامانه بارشی قوی به اســتان برگزار می شود چراکه 
بارش های قابل توجهی خواهیم داشــت و خطر ســیل هم 

برخی شهرستان ها را تهدید می کند.
بر اســاس این گزارش، 29 دی ماه ســال جــاری بر اثر 
زمین لغــزش و ریزش کوه، جاده الیگــودرز- زز و ماهرو به 
طول 300 متر تخریب شــد و آورد این زمین لغزش نیز با 
ورود به رودخانه »مورزرین« این رودخانه را مســدود کرد؛ 
همچنین راه دسترسی 147 روستا با جمعیت 21 هزار نفر 
مســدود شده و امدادرسانی هوایی به اهالی این روستاها در 

دستور کار جمعیت هلال احمر لرستان است.

خبــر
رئیس هیئت نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی 

کرمانشاه:
کاندیداها از ورود زودهنگام 

به تبلیغات و ایجاد التهاب در استان 
خودداری کنند

سپهرغرب، گروه اجتماعی: رئیس هیئت نظارت بر 
انتخابات اتاق بازرگانی کرمانشاه از کاندیداها خواست 
از ورود زودهنگام به تبلیغات و ملتهب کردن فضای 
انتخابات در اســتان خودداری کننــد چراکه بدون 

اغماض با افراد متخلف برخورد خواهد شد.
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابــط عمومی اتاق 
بازرگانــی کرمانشــاه، مجتبی صفایی با اشــاره به نزدیک 
شــدن انتخابات اتاق کرمانشــاه هم زمان با سراسر کشور، 
عنوان کرد: بر اســاس قانون اتاق و آیین نامه های مربوطه، 
همه مباحث در خصوص شــیوه برگزاری انتخابات، شرایط 
افراد انتخاب شــونده، افراد انتخاب کننده، نوع رسیدگی به 
صلاحیت کاندیداها و موارد دیگر همگی مشخص است و در 
تمام مراحل انتخابات بر اساس همین قوانین و آیین نامه ها 

عمل خواهد شد.
وی با بیان اینکه بر اســاس همین آیین نامه ها و قوانین، 
کاندیداها از هشــت روز قبل از انتخابات تا 24 ساعت پیش 
از رأی گیری فرصــت تبلیغات دارند، خاطرنشــان کرد: از 
نامزدهای انتخابات درخواســت داریم فقط در همین موعد 
قانونــی تبلیغات کــرده و از ورود زودهنگام و غیرقانونی به 

فضای تبلیغات خودداری کنند.
رئیس هیئت نظارت بر انتخابات اتاق کرمانشاه یادآوری 
کرد: این تبلیغات غیرقانونی و خارج از موعد مقرر نباید در 

فضای مجازی، بصری، رسانه ها و غیره صورت گیرد.
صفایی معتقد اســت این کار زمینه سوءاستفاده عده ای 
فرصت طلــب را فراهم خواهد کرد و به ســلامت انتخابات 
اتاق اســتان ضربه می زند و از همین رو هیئت نظارت اجازه 

هیچ گونه تخلفی در این زمینه را نخواهد داد.
وی همه نامزدها را در برابر قانون برابر دانســت و تأکید 
کرد: هیچ اغماضــی در برخورد با افــراد متخلف نخواهیم 
داشــت و بر اســاس قانون اگر نامــزدی تخلف کند هیئت 
نظــارت در صورت اجماع نظر همه اعضا، می تواند آرای فرد 

متخلف را باطل کند.
صفایی اضافه کرد: هیچ کاندیدی از رصد هیئت نظارت 

بر انتخابات اتاق استان مصون نیست.
رئیس هیئت نظارت بر انتخابات اتاق بازرگانی کرمانشاه 
از تلاش این هیئت برای برپایی انتخابات قانونی در اســتان 
هم یاد کرد و گفت: اجازه نمی دهیم با تخلف، جو انتخابات 

متشنج شود.
صفایی اظهار کرد: قول می دهیم بر اساس وظیفه قانونی 
خــود از آرای همه شــرکت کنندگان محاظفت کنیم و در 

برپایی انتخاباتی به دور از حاشیه کوشا باشیم.
وی بر لزوم برگزاری انتخابات ســالم در استان تأکید و 
خاطرنشان کرد: هدف از برپایی یک انتخابات قانونی و سالم 
این اســت که توســعه اقتصادی و بهبود فضای کسب وکار 

استان را رقم بزنیم.

اعزام 91 پزشک و 775 دانشجو 
به اردوهای جهادی مناطق محروم 

کرمانشاه

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر فرهنگی دانشگاه 
علوم پزشــکی کرمانشاه گفت: 91 پزشک به مناطق 
محروم و کم برخوردار استان اعزام شدند که در این 
اردوهای جهادی بیش از 775 دانشــجوی دانشگاه 

علوم پزشکی کرمانشاه فعالیت داشتند.
بهمن الماســی با اشــاره به انجام معاینه های رایگان در 
مناطق محروم و کم برخوردار اســتان کرمانشــاه از ســال 
گذشته تا دی ماه امسال، اظهار کرد: در یک سال گذشته با 
برگزاری اردوهای جهادی پزشکی بیش از 21 هزار و 400 

نفر در مناطق محروم تحت درمان قرار گرفته اند.
مدیر فرهنگی و امور فوق برنامه دانشــگاه علوم پزشکی 
کرمانشــاه با بیــان اینکه گروه های اعزام شــده در مناطق 
محروم و کم برخوردار بســته های بهداشتی توزیع کرده اند، 
بیان کرد: پزشــک عمومی و متخصص، دندان پزشک، ماما، 
پرستار و کارشــناس بهداشــت و نمونه گیر آزمایشگاه در 

گروه های جهادی پزشکی حضور داشته اند.
الماســی خاطرنشــان کرد: اردوهای جهادی سلامت به 
منظــور رفع مشــکلات در مناطق محــروم و کم برخوردار 
ازجملــه گیلانغرب، کنگاور، هرســین، ســنقر و کلیایی و 
مناطق زلزله زده اســتان کرمانشاه شــامل ثلاث باباجانی، 
ســرپل ذهاب و به ویژه در روستاهای شهرستان سرپل ذهاب 

خدمت رسانی کرده اند.
وی با بیــان اینکه فعالیت گروه های جهادی یک، ســه 
و هفــت روزه بوده، تأکیدکرد: این خدمات شــامل معاینه 
و توزیــع رایگان دارو، خدمات درمانــی و عمومی، خدمات 
مشــاوره، آموزش بهداشت و خودمراقبتی جهت پیشگیری 
از بیماری هــای شــایع و معرفــی علائم ایــن بیماری ها، 
دندانپزشــکی، مشــاوره مامایی و پایش فشار و قند و خون 

بوده است.
مدیر فرهنگی و امور فوق برنامه دانشــگاه علوم پزشکی 
کرمانشــاه بیان کرد: حضور تیم های جهادی دانشــجویان 
در هر منطقه بر اســاس بررسی های تیم بازدید، نیاز مردم 

مناطق و با اعلام نیاز شبکه بهداشت شهرستان ها  است.
وی خدمات دهــی به مناطق محــروم و کم برخوردار را 
از اهداف اردوهای جهادی دانســت و گفت: دانشــگاه علوم 
پزشکی کرمانشــاه موفق به کســب رتبه نخست و عنوان 
دستگاه برتر در برگزاری اردوهای جهادی در سال های 96 
و 97 در بین دانشــگاه های علوم پزشکی سراسر کشور در 

بررسی وزارت بهداشت شده است.
الماســی خاطرنشــان کرد: با توجه به عملکرد مطلوب 
ستاد اردوهای جهادی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه، در 
نشســت مجامع تخصصی کانون های فرهنگی دانشگاه های 
علوم پزشــکی کشور که امســال در اصفهان برگزار شد از 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه خواسته شد تجربیات خود 

را در اختیار دیگر دانشگاه ها قرار دهد.

خرداد98جشنپایانبازسازیمناطقزلزلهزدهخبــر
مستأجران بلاتکلیف اند

اظهارات  بر  بنا  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
مســؤولان امر در ســه ماه نخست سال 
آینده، بازســازی مناطق زلزله زده استان 

کرمانشاه به پایان می رسد.
بیش از یک ســال از زلزله 7.3 ریشــتری 
استان کرمانشــاه می گذرد؛ زلزله ای جانکاه که 
برای زیرورو کردن زندگی هزاران نفر کافی بود 

و این اتفاق نیز افتاد.
در نخســتین روزهــای این زلزلــه بزرگ، 
بســیاری از مســؤولان کشــوری و اســتانی، 
وعده ووعیدهایی برای بازسازی مناطق زلزله زده 
دادند؛ همچنین شــنیده ها حاکــی از واگذاری 
زمین به مستأجران زلزله زده و ایجاد واحدهای 

مسکونی برای آن ها بود.
خبرگزاری مهر کرمانشــاه در گزارشــی با 
عنوان »خانه های نیمه کاره روی دســت مردم/
آوارگی مستأجران از دیار زلزله زده« به بررسی 
این موضــوع پرداخت که پس ازآن واکنش های 
زیادی در رســانه های مختلف داشــت، اما این 
وعــده هنوز هم بــه نتیجه نرســیده و 4000 
مســتأجر زلزله زده در انتظار اجرایی و عملیاتی 

شدن این وعده هستند.
پــس از دو ماه از گزارش مذکــور بار دیگر 
آخرین وضعیت بازسازی نقاط زلزله زده استان 
کرمانشاه و همچنین موضوع واگذاری زمین به 
مستأجران زلزله زده را مورد پیگیری قرار دادیم.
*بهره بــرداری از 23 هزار واحد زلزله زده در 

استان کرمانشاه
رضا خواجه ای، رئیس ستاد بازسازی مناطق 
زلزله زده اســتان کرمانشاه در خصوص آخرین 
وضعیت بازسازی مناطق زلزله زده استان، اظهار 
کرد: تاکنون 23 هزار و 950 واحد بازسازی شده 

در استان به بهره برداری رسیده است.
وی افزود: از ابتدای فعالیت ســتاد بازسازی 
در اســتان کرمانشــاه تاکنون 35 هزار و 567 
واحد آرماتوربندی در مناطق زلزله زده اســتان 
اعم از شهری و روستایی انجام شده و برای 32 
هزار و 940 واحد نیز اجرای اسکلت داشته ایم؛ 
همچنین برای 28 هــزار و 605 واحد عملیات 

دیوارچینی انجام شده است.
رئیس ستاد بازسازی مناطق زلزله زده استان 
کرمانشاه از انجام 24 هزار و 700 واحد عملیات 
گچ وخــاک خبر داد و تصریح کــرد: با توجه به 
اینکــه در مناطق مختلف روســتایی میانگین 
پیشرفت فیزیکی ستادهای بازسازی 94 درصد 
بوده و در شهرها نیز حدود 73 درصد پیشرفت 
فیزیکی اتفاق افتاده، برابر با برنامه و زمان بندی 
عمل کرده ایم و در حال حاضر همگام با برنامه 

زمان بندی در حرکت هستیم.
     پایــان ســال 97 و ســه ماهه 
ابتدایی ســال 98 واحدهای باقیمانده به 

بهره برداری می رسد
این مقام مســؤول یادآوری کرد: هم اکنون 
با احتســاب واحدهای در معرض تخریب، کار 
بازســازی 36 هزار واحد در اســتان کرمانشاه 
آغازشــده که 23 هــزار و 950 واحد آن مورد 
بهره بــرداری قرارگرفته و کار مابقی واحدها نیز 

در دست اجرا است.
خواجــه ای از توزیع آهــن آلات موردنیاز در 
منطقــه خبر داد و عنوان کرد: مشــکلی ازنظر 
توزیع آهن آلات نداریم و این اقدام کمک خوبی 
برای اتمام عملیات بازسازی در منطقه و پایین 

آوردن قیمت تمام شده واحدها است.
از  بهره بــرداری  زمــان  خصــوص  در  وی 
واحدهای باقیمانده، گفت: امیدواریم با حضور و 
مشارکت خود مردم تا پایان سال 97 واحد های 
بازسازی شده روستایی و نیمه نخست سال 98 
نیز کار بازســازی واحدهای شــهری به پایان 

برسد.
رئیس ستاد بازسازی مناطق زلزله زده استان 
کرمانشــاه بهره برداری از واحدهای مذکور طی 
زمان ذکرشــده را مستلزم مشارکت خود مردم 
دانســت و تأکید کرد: این اتفاق ممکن نیست 
مگر اینکه مردم خود مشــارکت جدی داشــته 

باشند.

     هیچ تضمینی برای واگذاری زمین 
به مستأجران غیربومی وجود ندارد

محبت جمالی نیا، فرماندار سرپل ذهاب نیز 
در خصوص آخرین اقدامات و موضوع واگذاری 
زمین به مســتأجران زلزله زده، گفت: مســئله 
زمیــن مســتأجران بومی زلزلــه زده در آینده 
نزدیک حل می شــود؛ راه و شهرســازی پیگیر 
این موضوع شــده و تفاهم نامه هایــی را نیز با 

املاک های متعددی منعقد کرده است.
وی بــا بیان اینکــه هنوز معاملــه ای انجام 
نشده است، عنوان کرد: راه و شهرسازی چندین 
تفاهم نامه با کســانی که در حوزه شهری دارای 
املاک بودند منعقدکرده تا با یکی از آن ها کنار 

بیاید.
جمالی نیا تأکید کرد: قطعاً زمینی که بتوان 
کاربری های لازم را روی آن اجرا کرد و به لحاظ 
هزینه های زیرساخت چون آب، برق، گاز، دفع 
آب های ســطحی و توجیهات فنــی به صرفه تر 

باشد، انتخاب خواهد شد.
وی خاطرنشــان کــرد: تا پایــان بهمن ماه 
وضعیــت اقدامات راه و شهرســازی برحســب 
تصمیمات ستاد بازسازی اســتان که استاندار 

پیگیر آن هستند به نتیجه می رسد.
فرماندار سرپل ذهاب تأکید کرد: زمانی که 
موضوع زمین به نتیجه برسد قطعاً از تسهیلات 
زلزله برای مستأجران بومی که واحدهای آن ها 

تخریب شده است، استفاده می شود.
وی ابراز کرد: هیــچ تضمینی در این زمینه 
برای مستأجران غیربومی وجود ندارد، اما برای 
مستأجران بومی تدابیر لازم اندیشیده شده و با 
مشارکت دولت و راه و شهرسازی که متولی امر 

است، آن ها ساماندهی خواهند شد.
جمالی نیا در پاســخ به اینکه آیا زمین های 
اعطایی به مســتأجران زلزله زده بــه نام آن ها 
خواهــد بود، گفت: فعلًا موضوع، اینکه زمین به 
نام مستأجر شــود یا خیر نیست بلکه مهم این 
است که مســتأجران بومی شهرستان از محل 

تسهیلات زلزله صاحب واحد شوند.
وی اذعان کرد: هدف ما این اســت که زلزله 
به یک فرصت برای کســانی که در شهرستان 
ســرپل ذهاب مســتأجر بودند، تبدیل شــود؛ 
چه بســا یک پلاک زمین در اختیار چند واحد 
قرار گیرد و کار بازســازی به صورت انبوه سازی 
انجام شــود و یا در اختیار یــک نفر قرار گیرد، 
حتی ممکن است موضوعات دیگری مطرح شده 

و فقط تسهیلات اعطا شود.
فرمانــدار ســرپل ذهاب خاطرنشــان کرد: 
چنــد گزینه در این مورد مطرح بوده اما اکنون 
نگاه ویژه بر این اســت که مستأجران از محل 
تســهیلات زلزله برنامه ریــزی صورت گیرد که 

صاحب مسکن شوند.
وی اضافــه کرد: ایجاد واحدهای مســکونی 
بــرای مســتأجران زلزله زده بومی شهرســتان 
ســرپل ذهاب مســتلزم این اســت کــه راه و 
شهرســازی زمین هــای مذکور را بر اســاس 
توجیهــات فنی و شــرایط لازم انتخاب کند و 

کاربری آن را انجام دهد.
جمالی نیــا عنوان کرد: پس از اقدامات فوق، 

موضوع ساخت وســاز با مشارکت خود مستأجر 
از محل تســهیلات زلزله پیگیری خواهد شد، 
اما اینکــه پس ازآن چه اتفاقــی خواهد افتاد و 
اینکه ملک در اختیار مســتأجر یا دولت باشد، 

در مراحل بعدی مشخص می شود.
وی تصریح کرد: چون تســهیلات به اســم 
مستأجر است قطعاً تمام زیرساخت ها و وضعیت 
مالکیت به نام مستأجران خواهد بود و اینکه هر 
پلاک زمین برای احداث یک واحد یا چند باید 
باشد نیز در تصمیمات بعدی مشخص می شود، 
اما حمیت و جدیت بر این است که این موضوع 

اتفاق بیفتد.
     روند بازسازی واحدهای زلزله زده 

در سرپل ذهاب روندی رو به رشد دارد
جمالی نیا، روند بازســازی مناطق زلزله زده 
ســرپل ذهاب را مثبت ارزیابی کرد و ادامه داد: 
وضعیت بازسازی با توجه به همراهی دولت در 
کار و مشــارکت در پرداخت تســهیلات، رو به 

رشد است و به خوبی پیش می رود.
بــه گفته این مقام مســؤول، نزدیک به 11 
هزار واحد آســیب دیده تعمیری در شهر سرپل 
ذهــاب تعمیــر شــده و حدود هشــت هزار و 
500 واحد تخریبی در شــهر و روستا های این 
شهرســتان نیز احداث و پایان کار آن ها اعلام 

شده است.
فرماندار سرپل ذهاب ابراز کرد: کار بازسازی 
شهرستان سرپل ذهاب بر اساس آخرین اصول 
شهرسازی و طرح تفصیلی شهر پیش می رود و 
بسیاری از مسائل فنی و شهرسازی که قبلًا در 
شهرستان رعایت نشــده بود، در بازسازی شهر 

مدنظر قرار گرفته است و رعایت می شود.
وی با تأکید بر اینکه در داخل شــهر سرپل 
ذهاب هیچ مدرســه کانکســی وجــود ندارد، 
تصریح کرد: در حوزه های آموزشــی و مدارس 
نیز کارهای خوبی انجام شد ه اســت و عملًا 57 
مدرسه در حال ســاخت داریم که کمتر از 15 
الی 20 درصد کار آن ها باقی مانده و امیدواریم 
تا اوایل خرداد سال آینده شاهد تحویل آ ن ها به 
آموزش وپرورش و بهره برداری از این مدارس در 

سال تحصیلی آینده باشیم.
     بیش از 80 درصد مردم زلزله زده 

قصر شیرین در منازلشان به سر می برند
مرادعلــی تاتــار، فرماندار شهرســتان قصر 
شــیرین نیــز در خصــوص آخریــن وضعیت 
بازســازی این شهرســتان، اظهار کرد: پس از 
زلزله 7.3 ریشــتری سال گذشته، کار بازسازی 
در این شهرستان آغاز شد و اکنون در روستاها 

تقریباً به پایان رسیده است.
وی از پیشرفت بالای 50 درصد کار بازسازی 
در شــهر خبر داد و افــزود: عملیات اجرایی در 
حوزه بازســازی هم اکنون نیــز در حال انجام 

است.
فرماندار شهرســتان قصر شــیرین در پاسخ 
به اینکه چند درصد مردم شهرستان هم اکنون 
به مســاکن خود بازگشــته اند و چند درصد در 
چادرهــا و کانکس ها به ســر می برند؟ عنوان 
کرد: اکنون اغلب مردم در منازل خود به ســر 
می برند، البته زلزله هــای اخیر برخی از آنان را 

قدری نگران کرده اســت که به خواســته خود 
بیرون از منازل سر می کنند.

تاتار تأکید کرد: هم اکنون کار بازسازی تمام 
واحدهای تعمیری به پایان رسیده و حدود 80 
درصد مردم شهرســتان در منازلشــان ساکن 

شده اند.
وی افزود: 20 درصــد باقی مانده نیز مربوط 
به واحدهای تخریبی بوده که هم اکنون در حال 
بازسازی و در دست اقدام هستند و این افراد نیز 

در کانکس و پیلوت به سر می برند.
فرماندار قصر شــیرین در پاسخ به اینکه کار 
بازسازی واحدهای مذکور تا چه زمانی به پایان 
می رســد؟ اذعان کرد: امیدواریم در ســه ماهه 
ابتدایی ســال 98 شــاهد بهره بــرداری از این 

واحدها باشیم.
وی ادامــه داد: هم اکنــون کار خاصی باقی 
نمانــده و کار بازســازی واحدهــای تعمیری 
و همچنیــن واحدهــای روســتایی بــه پایان 
رسیده اســت؛ همچنین کار بازسازی 50 درصد 
واحدهای شهری نیز رو به اتمام بوده و در مورد 
واحدهای دیگر که باقیمانده اند نیز دولت مقصر 

نیست و مردم خود دیر پای کار آمده اند.
     دو هــزار و 550 واحــد تخریبی 
ثلاث  در  واحد شــهری   420 و  روستایی 

باباجانی به بهره برداری رسیده است
صادق خدادادی، فرماندار ثلاث باباجانی نیز 
در خصوص آخرین وضعیت بازســازی منطقه 
زلزله زده ثلاث باباجانــی، اظهار کرد: 13 هزار 
و 700 واحــد تعمیــری درنتیجه زلزله ســال 
گذشته در این شهرســتان داشتیم که تاکنون 
از این تعداد 12 هــزار و 800 واحد به اتمام و 

بهره برداری رسیده است.
وی از احداث دو هزار و 700 واحد روستایی 
که در اثر زلزله تخریب شــده بودند نیز خبر داد 
و تأکید کرد: از این تعداد دو هزار و 550 واحد 

به بهره برداری رسیده است.
باباجانی تعــداد واحدهای  فرماندار ثــلاث 
شهری تخریب شده در زلزله سال گذشته را در 
شهرهای ازگله و تازه آباد 795 واحد اعلام کرد 
و گفت: از این تعداد 420 واحد به بهره برداری 

رسیده است.
وی در خصوص برنامه زمان بندی بهره برداری 
از واحد هــای باقیمانده، بیان کــرد: واحدهای 
باقیمانده روســتایی تا پایان ســال و واحدهای 
باقیمانده شهری تا پایان سه ماهه ابتدایی سال 

آینده به بهره برداری خواهند رسید.
خدادادی در پاســخ به اینکــه چه تعداد از 
مردم شهرستان ثلاث باباجانی به خانه های خود 
بازگشــته و چه تعداد هنوز در کانکس چادر به 
سر می برند؟ اظهار کرد: عمدتاً مردم شهرستان 
به خانه های خود بازگشته اند و اغلب کسانی نیز 
که هنوز واحد های آن ها به پایان نرســیده در 
کانکس هســتند و تعداد معدودی ممکن است 

در چادر باشند.
فرماندار ثــلاث باباجانی ادامه داد: همچنین 
ممکن اســت تعدادی از کســانی که واحد های 
آن ها آماده اســت، به خاطر تــرس از زلزله در 
کانکــس و چادر ســر کنند، اما عمــده مردم 
شهرســتان که منازل آن ها بازسازی شــده، به 

خانه های خود بازگشته اند.
به گزارش خبرگزاری مهر؛ با توجه به اینکه 
بیــش از یک ســال از زلزله بزرگ کرمانشــاه 
می گــذرد و هنوز هــم تعــدادی از واحدهای 
آســیب دیده به بهره برداری نرسیده اند، طبیعتاً 
تعدادی از زلزله زدگان هنوز در کانکس و چادر 
به سر می برند، پس می طلبد مسؤولان مربوطه 
در این زمینه همتی مضاعف داشــته باشند تا 
آن ها نیز پیش از برنامه زمان بندی اعلام شده و 

سال نو به منازلشان بازگردند.
همچنیــن ضــرورت دارد مســؤولان راه و 
شهرســازی که متولی تعییــن تکلیف موضوع 
واگذاری زمین برای ایجاد مســکن مستأجران 
زلزلــه زده هســتند نیز در انجــام این موضوع 
تســریع کنند تا هر چــه زودتــر تکلیف این 

مستأجران زلزله زده نیز مشخص شود.

نماینده پلدختر و معمولان در مجلس در مجلس شورای اسلامی:

تداخلات اراضی کشاورزی بخش معمولان پلدختر برطرف شود
سپهرغرب، گروه خبر: نماینده پلدختر 
و معمولان در مجلس شــورای اسلامی با 
بیان اینکه تداخلات اراضی بخش معمولان 
باید برطرف شــود، گفــت: مناطق بنُ لار 
و زیــودار در این بخش فاقد آب شــرب 

هستند.
ســیدحمیدرضا کاظمی در جلســه شورای 
اداری شــهر معمولان که در ســالن جلســات 
کمیته  امداد برگزار شــد، اظهــار کرد: با درک 
شرایط کشور خواسته های خود را مطرح کنیم، 
خدمت مدیران در شــرایطی کــه تحریم ها و 
فشــارهای اقتصادی مشــکلاتی بــرای ملت و 
کشــور ایران ایجاد کرده در حد جهاد اســت؛ 
هدف دشمنان ایجاد فاصله و جدا کردن ملت از 
دولت است تا نارضایتی مردم را به اوج برسانند 
و آن ها را دلسرد کنند، اما به لطف خداوند و به 
یمن اعتقاد بــه ائمه اطهار که در دل این مردم 
جا دارد دشــمنان تا به حال در رسیدن به این 

هدف ناکام مانده اند.
وی افزود: در شــرایط فعلی، نظام اســلامی 
مدیریــت جهــادی می خواهــد تا افــرادی از 
خودگذشــته برای مردم کار کننــد، کارکردن 
در شــرایط ســخت ثواب و اجر بیشتری دارد، 
می طلبــد که بــا مدیریــت جهــادی، ایثار و 
ازخودگذشتگی و درک شرایط موجود، رضایت 
دل مردم را جلب و بتوانیم این شــرایط ویژه را 

نیز پشت  سر بگذاریم.
نماینــده پلدختــر و معمــولان در مجلس 
شورای اسلامی با اشــاره به اینکه انتظار داریم 
هر دســتگاه اجرایی یک مشــکل از مشکلات 

مطرح شــده را به عهده بگیرد و آن  را برای شهر 
معمولان انجام دهد، عنوان کرد: مسیر خرم آباد 
به معمولان و پلدختر یک جاده اصلی و ترانزیتی 
است که حســاس ترین و حادثه خیزترین نقطه 
استان محســوب می شــود، با توجه به گرانی 
عوارض آزادراه، تردد در این محور بیشــتر شده 
و انتظار داریم در این جلســه مشخص شود که 
چــه مقدار از چهارخطه تا پایان ســال مالی به 

بهره برداری می رسد.
وی بیان کرد: پلدختر 267 روســتا دارد که 
بخش عمده این روســتاها در بخش معمولان 
قــرار دارد، راه روســتایی بن لار مشــکل دارد، 
انتظار داریم روکش آســفالت آن انجام شــود؛ 
هم چنین راه های روستایی منطقه طایی، هاگه 
راه شــکافی شــود و در حوزه آب نیز بندهای 
خاکــی و آبخیــزاداری در بخــش معمولان و 

پلدختر تسریع شود.

کاظمی گفت: 45 درصد ساخت دیوار ساحلی 
معمولان انجام شده، زندگی مردم این منطقه در 
خطر آسیب سیل است و به طور جدی باید مدنظر 
قرار گیرد؛ هم چنین در حوزه کشاورزی، آب رسانی 
به اراضی کشاورزی بتویی معمولان انجام گرفته، 
پمپاژ آمیران کوشــکی و پل ارتباطی کشــاوزان 
افرینه نیز تکمیل شود، چراکه رودخانه راه ارتباطی 

کشاورزان را قطع کرده است.
نماینــده پلدختــر و معمــولان در مجلس 
شورای اسلامی خاطرنشان کرد: رفع تداخلات 
اراضی کشــاورزی خواسته عمومی مردم بخش 
معمولان اســت، پس کمیسیون رفع تداخل را 

بگیرند و مشکلات مردم را برطرف کنند.
کاظمی اظهــار کرد: یکــی از مناطق مولد 
بخش معمولان مناطق بن لار و زیودار است که 
آب شرب ندارند، باید فکری به حال مردم شود، 
در این مناطق مطالعاتی انجام شــده و آب کوثر 

هــم می تواند به مناطق بــن لار و زیودار انتقال 
پیدا کند، انتظار داریم استاندار دستور بدهند تا 

مشکل مردم این منطقه برطرف شود.
وی افزود: پروژه گازرسانی به روستاهای محور 
افرینه دو سال است که به علت مشکلات اجتماعی 
متوقف شــده، اگر این پروژه به بهره برداری برسد 
حدود هشــت  هزار نفر از نعمــت گاز برخوردار 
می شــوند، انتظار ویژه مردم است که مشکل این 
پروژه در منطقه قرعلیوند برطرف شود که دستور 
اکید اســتاندار را می طلبد تا این پروژه زودتر به 

مرحله اجرایی برسد.
نماینــده پلدختر و معمولان در مجلس ابراز 
کــرد: با توجه به اینکه پروژه گازرســانی محور 
افرینه دو ســال طول کشــیده، در صورت رفع 
مشکلات اجتماعی، تسریع در انجام آن صورت 

گیرد و با اکیپ های بیش تری کار انجام شود.
وی با اشــاره به اینکه 84 روستا در منطقه 
میانکــوه وجــود دارد که دارای 14هــزار نفر 
جمعیت هســتند، بیان کرد: دستور وزیر برای 
انجام پروژه گازرســانی به ایــن منطقه انجام و 
برای بررســی به اداره گاز اســتان داده شــده، 
مدیــرکل اداره گاز لرســتان نیــز در روند این 
پروژه تســریع کرد پس برای جلوگیری از قطع 
درختان و مهاجرت روســتاییان به شهر باید در 

انجام این پروژه تسریع شود.
کاظمــی تأکید کــرد: با توجه بــه ظرفیت  
حضــور جوانان در بخــش معمــولان، زمین 
چمن این شهرســتان باید زودتــر تکمیل و به 
بهره برداری برســد و تسریع روند تکمیل زمین 

چندمنظوره افرینه نیز مد نظر فرار گیرد.


